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کاظم صدیقی می گوید تبلیغ به قدری مهم است که اجر و پاداش هدایت یک نفر از آنچه خورشید بر آن می تابد بیشتر است و

افرادی که نسبت به تبلیغ بی تفاوت هستند هم در روز قیامت با افرادی که گناه می کنند در یک جهنم می سوزند.

رئیس ستاد امر به معروف و نهی از منکر جمهوری اسلامی؛ 

کاظم صدیقی، رئیس ستاد امر به معروف و نهی از منکر جمهوری اسلامی ایران در مراسم عزاداری سالروز شهادت امام
سجاد(ع) گفت:

در راه تبلیغ دین خدا، بدگویی دشمنان خدا هم وجود دارد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، وی گفت:

از اینکه امروز برخی به آمران به معروف جسارت می کنند نباید نگران بود زیرا همواره دشمنان دین خدا در مقابل دین خدا
ایستادهاند.

او با بیان اینکه مهمترین اصلی که پیامبر(ص) مأمور به تبلیغش بودند تبلیغ ولایت بود گفت:

رسما خدا پیامبر را به عنوان مبلغ ولایت امیرالمؤمنین مأمور کرد یعنی استمرار هدایت، رهبری و حکومت پیامبر از غدیر شروع
می شود و تا امام زمان (عج) ادامه دارد.

او گفت که تبلیغ یک رسالت الهی و واجب آسمانی است و هر کسی از تبلیغ دین، اعتقادات، اخلاقیات و شرعیات غافل باشد
روز قیامت مآخذه می شود.

صدیقی اظهار داشت:

امروز کشف حجاب یک گناه مانند سایر گناهان نیست بلکه مقابله با دین خدا است البته که برخی هم جاهلانه از دشمنان پیروی
می کنند که باید آگاه شوند. تبلیغ به قدری مهم است که اجر و پاداش هدایت یک نفر از آنچه خورشید بر آن می تابد بیشتر

است و از طرف دیگر افرادی که نسبت به تبلیغ بی تفاوت هستند هم در روز قیامت با افرادی که گناه می کنند شریک هستند و
در یک جهنم می سوزند.
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